
	

Βουλευτής:	Μαρι%α	–	Νεφε%λη	Χατζηιωαννι%δου	

Κοινοβουλευτική	Ομάδα:	Νε%α	Δημοκρατι%α	

Περιφέρεια:	Επικρατει%ας	

Αθη% να,	30	Ιουνι%ου	2025	

	

ΕΡΩΤΗΣΗ	

___________________________________________________________ 

					Προς:	
•	Υπουργό	Δικαιοσύνης	
•	Υπουργό	Υγείας	
		
Θέμα:	 Αξιοποίηση	 κτηρίου	 ιδιοκτησίας	 ΤΑ.Χ.ΔΙΚ.	 εντός	 του	
συγκροτήματος	του	Γ.Ν.Θ.	«Γ.	Παπανικολάου»	
		
Αξιότιμοι	Υπουργοί,	
	
Το	 Γενικό	 Νοσοκομείο	 Θεσσαλονίκης	 «Γ.	 Παπανικολάου»	 αποτελεί	 διαχρονικά	
έναν	 πυλώνα	 του	 Εθνικού	 Συστήματος	 Υγείας	 στη	 Βόρεια	 Ελλάδα,	 με	 ιστορία	
εκατό	και	πλέον	ετών	και	σημαντική	προσφορά	στους	πολίτες	της	περιοχής.		
	
Τα	τελευταία	έξι	χρόνια,	χάρη	στις	στοχευμένες	πολιτικές	της	κυβέρνησης	και	στη	
συνεργασία	 όλων	 των	 εμπλεκόμενων	 φορέων,	 το	 νοσοκομείο	 έχει	 γνωρίσει	
σημαντική	 αναβάθμιση.	 Ενδεικτικά	 αναφέρεται	 ότι	 22	 από	 τα	 25	 κτήριά	 του	
έχουν	 ήδη	 ενταχθεί	 σε	 πρόγραμμα	 κτηριακής	 αναβάθμισης,	 ενώ	 έχουν	
δρομολογηθεί	 σημαντικές	 παρεμβάσεις	 όπως	 η	 πυροπροστασία	 μέσω	
χρηματοδότησης	του	Τ.Α.	και	η	ένταξη	στο	πρόγραμμα	ΗΛΕΚΤΡΑ.	
	
Στο	πλαίσιο	της	διαρκούς	προσπάθειας	για	περαιτέρω	ενίσχυση	των	υποδομών	
του	Γ.Ν.Θ.	«Γ.	Παπανικολάου»,	ανακύπτει	ένα	ζήτημα	που	αφορά	την	αξιοποίηση	
κτηρίου	 εντός	 του	 νοσοκομειακού	 συγκροτήματος,	 το	 οποίο	βρίσκεται	στην	
ιδιοκτησία	του	Ταμείου	Χρηματοδότησης	Δικαστικών	Κτηρίων	(ΤΑ.Χ.ΔΙ.Κ.).	Το	εν	
λόγω	 κτήριο	 είχε	 κατασκευαστεί	 για	 να	 χρησιμοποιηθεί	 για	 την	 κράτηση	
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ασθενών	 προερχόμενων	 από	 καταστήματα	 κράτησης,	 ωστόσο	 παραμένει	
αχρησιμοποίητο.	
	
	Η	 Διοίκηση	 του	Νοσοκομείου	 αιτείται	 την	 παραχώρηση	 του	 εν	 λόγω	 κτηρίου	
κατά	 χρήση,	 με	 σκοπό	 τη	 μετατροπή	 του	 σε	 σύγχρονο	 φαρμακείο	 και	
χώρο	κυτταροστατικής	διάλυσης	 φαρμάκων,	 ενταγμένο	 στο	 ευρύτερο	 σχέδιο	
ενοποίησης	 των	 εργαστηρίων	του	 ιδρύματος.	Η	αξιοποίηση	αυτή	θα	 ενισχύσει	
ουσιαστικά	 τη	 λειτουργικότητα	 του	 νοσοκομείου	 και	 θα	 αναβαθμίσει	 τις	
παρεχόμενες	υπηρεσίες	υγείας	προς	τους	πολίτες.	
	
Σύμφωνα	με	τα	παραπάνω,	ερωτώνται	οι	αρμόδιοι	Υπουργοί:		

- Υπάρχει	πρόθεση	να	εξεταστεί	το	αίτημα	παραχώρησης	της	χρήσης	
του	 ανενεργού	 κτηρίου	 ιδιοκτησίας	 ΤΑ.Χ.ΔΙΚ.	στο	 Γ.Ν.Θ.	 «Γ.	
Παπανικολάου»;	

		
		

Με	τιμή,		
	

Μαρία	Νεφέλη	Χατζηιωαννίδου	
Βουλευτής	Επικρατείας	Ν.Δ.	

	
	
 

 




